
Socialudvalget

Til: Social-, børne- og integrationsministeren

Dato: 9. september 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 361
Ministeren bedes kommentere artiklen: "Børnehaver: Vi får for få penge til
specialbørn" bragt i Politiken den 8/9-2013". Derudover bedes ministeren gø-
re rede for, hvordan ministeren vil sikre, at ressourcerne til børn med særlige
behov i højere grad kommer til at følge børnene, således at institutioner, der
modtager børn med særlige behov, får del i disse ressourcer.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anne Baastrup
formand
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